
 

ImPressie raad d.d. 17 september 2019 

 

De eerste raad op de nieuwe locatie: het Huis van de Gemeente.   

Ook nieuw: we hebben nu ook het gehele gebeuren in woord èn beeld. 

Een zeer korte vergadering dit keer. 

 

Mededelingen door wethouder Nieuwenhuijzen: 

1. De gemeente heeft een “strategische verwerving” gedaan van een woning aan de 

Benedenweg te Sint Pancras.   Hierbij is door het college afgeweken van de 

voorschriften dat een 2-tal taxaties dienen te worden gedaan. De aankoop ging bij 

opbieding, aldus Nieuwenhuizen, waarbij in feite een “ perfecte marktwerking” is 

gerealiseerd...... 

2. De Amsterdamse afvalverwerking AEB wil gaan samenwerken met de Alkmaarse 

huisvuilcentrale HVC. De gemeente Langedijk is aandeelhouder hierin. A.s. vrijdag is 

door HVC een aandeelhoudersvergadering belegd. De uitkomsten worden in een 

memo naar de raad gestuurd. 

 

Wel/geen neveninkomsten? 
GroenLinks had vragen gesteld over de melding van neveninkomsten door het college. 

Enerzijds werd in 1e instantie door wethouder Nieuwenhuizen aangegeven dat slechts een 

wethouder neveninkomsten zou hebben; in 2e instantie is het antwoord nu dat geen van de 

collegeleden neveninkomsten heeft. Het college volgt hierbij de Gemeentewet. Het gaat bij de 

openbaarmaking van neveninkomsten alleen om het belastbaar loon en niet om winst uit 

onderneming of het resultaat uit overige werkzaamheden“, aldus het college  

Niet voldoende, aldus Maurice Schoutsen;  hij had graag gezien dat het college ook de 

Handreiking Integriteit  vanuit het Rijk had gevolgd. Per slot van rekening gaat het om inzicht 

in “ wat gebeurt er met tijd en (gemeenschaps-) geld”  

 

Volgens Nieuwenhuizen is er inderdaad  sprake van neveninkomsten, echter omdat er een 

burgerservicenummer op stond zijn deze niet als bijlagen meegezonden.... 

De volgende keer neemt hij de Handreiking Integriteit wel “in gedachten“ mee.  

 

Risico's 

GroenLinks heeft als enige partij tegengestemd tegen de oprichting van een beheersstichting 

voor de natuurbegraafplaats Geestmerloo met het recreatieschap Geestmerambacht. 

Naar inzicht van GroenLinks vallen de financiële risico 's niet mee en zijn aanzienlijk groter 

dan nu uit de beantwoording blijkt. 

 

Kinderburgemeester, deel 2 

De motie van HvL/D66 uit de vorige 

vergadering over de Kinderburgemeester was 

weer van stal gehaald. Wel wat laat, aldus de 

heer Hofman van de VVD: “Moties vreemd 

aan de agenda dienen 30 uur van tevoren te 

worden ingediend en dat was niet gebeurd. 

Excuus van indiener Floris de Boer hiervoor, 

maar hij vindt dit echt belangrijk. “Wanneer 

was de laatste keer dat u in de speeltoestellen 

hing of buiten speelde? Dat was vast een hele 

tijd geleden. 

Deze vraag werd niet beantwoord, wel kwamen andere kritische vragen.  



Wat is de stand van en relatie met de oprichting van een Kind- cq Jongerenraad? (Visser, 

Dorpsbelang), zijn al deze aspecten al niet besproken in juli jl.?(Waal,PvdA), Wat is de relatie 

met de fusie? (GroenLinks)Welke informatie had HvL/D66 die niet bij de raad bekend was? 

Uiteindelijk een welgemeend advies vanuit de raad en burgemeester: Houd de motie aan, vul 

de ontbrekende informatie aan en ga het gesprek aan met college. 

Aldus geschiedde. Wordt vervolgd. 

 

Naluisteren en kijken: klik hier 
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